
Bestyrelsesmøde nr. 2 torsdag d. 24/02 2022 kl. 17:00 i klubben 
 
Hvor:   Klublokalet 
Deltagere:  Torben Snowman, Jakob Posselt, Morten Chr. Hansen, Gitte Bille 
Afbud: Per Lunderød.  
 
 
REFERAT 
 

1. Opfølgning sidste bestyrelsesmøde 

• Den er stadig gal med rengøringen. Torben henvender sig igen til kommunen 
 

2. Formanden 

• Halsnæs Idrætsråd repræsentantskabsmøde 8. marts. Ingen deltager fra FMC 

• Årsmøde DCU-distrikt Sjælland 26. feb. Ingen deltager fra FMC 

• Træningsområde/fitness ude omkring hallen på Sportsvej (FFK-forslag). Vi 
afventer, idet FFK kun har fået positiv tilkendegivelse fra os. Øvrige klubber, der 
blev spurgt, har ikke engang svaret. 
 

3. Opfølgning generalforsamling 2022 

• Bestyrelsen fastlagde datoer for de fleste af årets arrangementer. Der vil blive 
ophængt to kalendere i klubben.  

o 1 med officielle datoer og  
o 1, hvor medlemmerne kan skrive egne aktiviteter ind. Så andre kan se 

aktiviteterne og overveje at hoppe med. 

• De officielle arrangementer ajourføres i kalenderen på hjemmesiden. Torben 
ordner. 

• Oplægget til arbejdsgrupper blev gennemgået. Der mangler hjælp fra 
medlemmer i flere af grupperne. Det ansvarlige bestyrelsesmedlem for 
arbejdsgruppen vil efterlyse hjælp på facebook.  

• Kasper Babiel har meldt ind på at være ansvarlig for Stålmanden. Torben vil 
være bisidder. 
 

4. Økonomi/Kasserer 

• Jakob/Rie og Torben har haft overdragelsesmøde, hvor tingene blev 
gennemgået. 

• Bankpapirer i forbindelse med kassererskifte blev underskrevet. Jakob/Rie 
sørger for videre forløb 

• Tilskud diverse motionsløb (klubtrøje obligatorisk for at få tilskud): 
o DK-turen, Sjælsø Rundt, Sjælland Rund/på tværs, Heino Falls – 200 kr  
o Mallorcaturen – bus til/fra lufthavn betales af klubben 

• Øl/vand:  
o 6 kr ved betaling på mobile pay (grundet gebyr)  
o 5 kr ved kontant betaling.  
o Torben laver opslag på facebook.  

 
5. Klubtøj 

• Prøvning af tøj mandag 21/2 – fint fremmøde. 30+ kiggede ned og prøvede tøj 

• Web-shoppen er nu lukket. Levering primo april. Torben retter på hjemmesiden. 
 
 
 



6. Vintercup 

• Skolens kantine er bestilt gennem Fl. Hein 

• Ambulance/tidtagning er på plads 

• Der er tilmeldt 237 personer men kun ca. 160 pr. gang. 

• Vi skal bruge en havepavillon ved det gamle kommunekontor til udlevering af 
engang chips 

• Ny madleverandør under overvejelse 

• Der er nok frivillige.  

• Ruten skal endeligt fastlægges.  

• Indkøb er endnu ikke afklaret. Per/Rie snakker sammen 
 

7. Nyt fra Tri-afdelingen 

• Ikke noget specielt nyt fra Morten. 
 

8. E-cykler/Spinningsæsonen 

• Problemer med 2 cykler. De er sendt retur til Garmin og vi har fået 2 lånecykler. 

• Foreløbig aftale med Intelligent Cycling: Vi får gruppelicensen uden beregning 
frem til efterårssæsonen. Derefter aftales en pris frem til 31/12. 2023 bliver 
normal pris 9.000 kr minus rabat, fordi vi kun bruger programmet 6 måneder af 
året. 

• Fibernet installeres slut august/start september 

• Vi opsiger det ene af de to 5G forbindelser per 1. april og den anden forbindelse, 
når fibernettet er i drift.  

• Gitte skaffer et projektorlærred fra Melby Skole til projektor i spinningrummet. Så 
tester vi, om kvaliteten på denne måde bliver forbedret. Behovet for et stort 
fjernsyn er udsat indtil vi igen overvejer en E-cykel afdeling med Zwift. Og 
måske er et projektorlærred tilstrækkeligt.  
 

9. Næste møder 

• Blev fastlagt for hele året 
o 23/3 16:39; 24/5 19:00; 4/8 16:30; 23/10 16:30 og 12/1-2023 16:30 

 

• Huske til senere 
o Skal vi overveje symbolsk aflønning af medlemmer, der har 

tilbagevendende opgaver (bestyrelse, instruktører, holdledere, etc) 
 

o Ændre kontingentopkrævningsdato til 1. marts og evt. 
konsekvensændring af vedtægter 

 


